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Nr. 23 BRIEF VAN DE MINISTER VAN VERKEER EN WATERSTAAT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

's-Gravenhage, 1 december 1992

In antwoord op uw brief van 26 november 1992 (zie bijlage) kan ik u
melden dat de door de Rijksdienst voor het Wegverkeer eerder gesigna–
leerde mogelijke problemen rond de invoering van de BPM inmiddels in
goed overleg met Financiën zijn opgelost.

De Rijksdienst voor het Wegverkeer heeft mij bij interne nota gemeld
dat op grond van dit overleg met Financiën in principe op 1 januari 1993
gestart kan worden met de BPM-heffing. Alleen wanneer nog ingrijpende
wijzigingen plaatsvinden, bijvoorbeeld als gevolg van amendering door
de Tweede Kamer of wijziging van de eco-code indeling door Volkshuis–
vesting, Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer welke aanpassing van het
systeem noodzakelijk maken zou er sprake kunnen zijn van een
gefaseerde invoering van deze heffing.

Hiermede is de essentie weergegeven van de informatie die mij door
de Rijksdienst voor het Wegverkeer met betrekking tot de BPM is
gegeven.

Ik hoop dat ik u hiermee voldoende heb geïnformeerd.

De Minister van Verkeer en Waterstaat,
J. R. H. Maij-Weggen
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BIJLAGE 's-Gravenhage, 26 november 1992

Aan de Staatssecretaris van Financiën en de Minister van Verkeer en
Waterstaat

Hierbij zend ik u het stenografisch verslag van het ordedebat van
heden toe.

Met deze brief breng ik het verzoek van de heer Van Rey over en vraag
u mij te willen berichten of u aan dit verlangen kunt voldoen.

Met vriendelijke groet,
W. J. Deetman
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De heer Van Rey (WD): Voorzitter! Volgende week staat het
wetsvoorstei Belasting van personenauto's en motorrijwielen (22 868) op
de agenda. De VVD-fractie heeft tweemaal tijdens de schriftelijke
voorbereiding gevraagd om een afschrift van de brief van de Rijksdienst
voor het Wegverkeer aan de Minister van Verkeer en Waterstaat. Die
brief is nodig ter beoordeling van de uitvoeringsmaatregelen, en die brief
wordt niet verstrekt. Ik zou u vriendelijk willen verzoeken, de regering te
vragen de brief nog deze week aan de Kamer te willen zenden.

De voorzitter: Ik zal het stenogram van dit deel van de vergadering
doorgeleiden naar het kabinet.
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